

## VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 2024 GESCHIEDKUNDIGE KRING VAN STAD EN LAND VAN BERGEN OP ZOOM

Woensdag 17 april 2024, aanvang 19.30 uur in Het Groot Arsenaal  
Rijtuigweg 44 te Bergen op Zoom.

**Aanwezige bestuursleden: Gerard Franken, Laurijs Weyts, Elvira Adriaansen, Wally Sep, Sanneke van den Boom, Janine de Kok, Martijn van Schaik (iets verlaat)**

**Afwezige bestuursleden: Klaas Plompen**

**Afgemelde leden: Willem Kruf, Ad van Herel, Aart de Valk, Jan Hopstaken, Josita Delhez**

### AGENDA

1. Opening door de voorzitter  
We openen de vergadering om 19.37. De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom en vertelt dat we een voorspoedig jaar hebben gehad in 2023, maar dat we momenteel te maken hebben met een forse tegenslag. Na het stoppen van Frans van den Berg als penningmeester had Leon de Kok zich gemeld als aspirant penningmeester. Leon heeft het afgelopen half jaar veel werk verzet voor onze club. Echter, hij heeft zich recent teruggetrokken om voor hem moverende redenen. Gelukkig hebben we een nieuwe kandidaat penningmeester gevonden in de persoon Bas van Gent. Bas kennen de bestuursleden al een poos omdat hij al meer dan een jaar bezig is met alle processen in kaart te brengen en de ledenadministratie te stroomlijnen en onderhouden. Als Bas dit gaat doen wil Marijke van den Berg hem blijven ondersteunen in de administratie.
2. Vaststellen van de agenda  
Bij agendapunt 9, bestuursverkiezing, is de verkiezing van de penningmeester nu anders dan geagendeerd.
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Mededelingen  
Ingekomen afmeldingen zie boven  
We ontvingen deze week een overlijdensbericht van Frans Telkamp.
4. Vaststelling verslag algemene ledenvergadering 19 april 2023  
Bij het gepubliceerde verslag was een laatste zin bij agendapunt 4 weggefallen. Kort voor deze vergadering is dat hersteld en nu is het wel voor ieder leesbaar. Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.
5. Jaarverslag van het bestuur over 2023.  
Aan de hand van een PowerPoint presentatie lopen we door de activiteiten van het jaar. Duidelijk mag zijn dat we een actieve vereniging zijn met variatie in de activiteiten. Een vraag van Ad van Loon of het de bedoeling is om Social Media in te zetten in plaats van, of naast nieuwsbrieven. Sanneke van den Boom licht toe dat het ernaast zal gaan, het bereik wordt zo verbreed is de bedoeling. Nog een vraag van Ad over *Waterschans*; sinds 2021 wordt dikker papier gebruikt en dat leest niet zo prettig, is dit nodig. Laurijs Weijs legt uit dat door veel meer fotomateriaal te zijn gaan publiceren dikker papier nodig is, dit maakt financieel niet heel veel uit en is beter voor full colour.  
Bij de slide van de werkgroep jeugd vertelt Elvira Adriaansen over de nieuwe website jeugd. Frans van den Berg verwacht meer prestaties in het jaarverslag, zoals aantallen deelnemers bij Hofzaallezingen, quiz, SvG. In het verleden stond in het jaarverslag ook bijvoorbeeld aantal bezoeken website. Tegenwoordig is dit niet meer meetbaar door verscherpte AVG. Bij de slide SvG is Martijn er nog niet, hij sluit later aan en zal dan nog toelichten. Als dat zover is vraagt

Frans naar modules, komen er nog nieuwe modules bij? Ja die komen er wel. Sommige modules kunnen niet meer worden gegeven omdat ze docent gebonden zijn en de docent het niet meer doet.

#### 6. Financieel verslag 2023

Bij afwezigheid van een penningmeester lichten voorzitter en secretaris de gepubliceerde cijfers toe. Zij zijn beide aanwezig geweest bij de kascontrolecommissie 8 april jl. ten huize van de toen nog beoogd penningmeester Leon de Kok. De kascontrolecommissie had gezien dat er in de kolom van opbrengsten SvG een verkeerd bedrag stond. Inmiddels hebben voorzitter en secretaris duidelijk dat dit komt omdat er niet is uitgesmeerd over de beide jaren waarin schooljaar 2023/2024 valt. M.a.w: alles is op 2023 als opbrengst geboekt en dat klopt niet. De controle heeft ook een ander karakter dan voorheen omdat de boekhouding deels is gedigitaliseerd. Dus in plaats van in mappen te bladeren, scrollen we door het boekhoudprogramma. Dat hierin alles secuur en goed in orde is wordt vastgesteld. De cijfers zullen na correctie in Waterschans 2 worden gepubliceerd.

#### 7. Kascommissie

Jos Uijtdewillegen vertelt over de avond van de kascontrole en schetst de situatie dat de vereniging, die eigenlijk een klein bedrijf is, door vrijwilligers wordt gerund. Na het wegvallen van een deskundig man als Frans van den Berg als penningmeester, is het overnemen van de taken niet te licht in te schatten. De commissieleden hebben een zorgvuldige controle gedaan over het boekjaar 2023, en er ligt dan ook een ondertekende verklaring waarin de commissie verzoekt aan de ALV het bestuur decharge te verlenen. Wel heeft de commissie een aantal adviezen gegeven voor de kascontrole 2025.

#### 8. Begroting 2024/2025

Op de te verwachten uitgaven staan nu kosten voor het boek over Karmelietessen (samenwerking met Halchtert en de Wilhelmië) en de thema Waterschans 3 (samenwerking met Halchtert, de Steenen Kamer, Zuidkwartier, Wilhelmië). Er staat aan de inkomstenkant al een stelpost voor participanten, deels is al e.e.a. toegezegd, maar dat staat nog niet zwart op wit en daar zijn we verder nog mee bezig.

Laurijs geeft toelichting over de beoogde investering voor verbetering van de [websiteIT](#). Het is een forse investering met een breder doel: toepasbaarder maken voor alles rondom de SvG, ledenadministratie, nieuwsbrieven, zaken makkelijker overdraagbaar maken. [Meer-Een](#) CRM systeem toepassen. Frans vd Berg vraagt naar het grote bedrag van Fastware m.b.t. deze investering voor lange termijn. Hij vraagt aan de andere leden wat zij ervan vinden. Truus Hendrickx vindt het een goed idee, zeker als het vele werk van de vrijwilligers veel makkelijker wordt hierdoor. Piet Juten stelt voor de investering met afschrijvingen uit te smeren over meerdere jaren. Andere opmerkingen zijn dat er zekerheid moet zijn op binnen budget te blijven, en niet volgend jaar onverwachte kosten uit de hoge hoed. De leverancier waar we bij zijn draait al een jaar of 20 met goede naam in deze branche en is gevestigd in Bergen op Zoom. Laurijs vult aan dat het administratieve deel CRM op de rit moet worden gezet omdat we daar zelf de know how niet voor hebben. Daarna kan de SvG gekoppeld worden. In de loop van de komende jaren komen er weer bestuurswisselingen, er is een grote kans dat we zonder een goede CRM dan weer vastlopen en alsnog meer kosten moeten maken. Marc Ambagts stelt voor met Laurijs/Martijn te kijken naar de offerte in zijn hoedanigheid als 28 jaar ervaring IT manager. ALV stemt in met de opmerking dat we de kosten goed in de gaten moeten houden en dat de afspraken goed dichtgetimmerd moeten zijn zodat we een goed werkend systeem voor deze prijs krijgen zonder verrassing.

#### 9. Bestuursverkiezing

Er zijn op de vacature in Waterschans 4 van 2023 geen tegenkandidaten gemeld, daarom nu voorstel Bas van Gent te benoemen als nieuwe penningmeester. ALV stemt in. Herkiesbaar voor een tweede termijn zijn Elvira Adriaansen en Laurijs Weyts. Ook hiermee stemt de ALV in en er volgt applaus.

#### 10. Rondvraag

De werkgroep WIE is na Corona nooit meer opgestart, contact zoeken door de contactpersoon van het bestuur met de zittende werkgroepleden leverde geen reactie of actie op en het project waar destijds de werkgroep voor in het leven is geroepen (samen met de opgeheven SIEB) is afgerond. De vergadering besluit de werkgroep op te heffen.

Frans haalt aan vraag van kinderen tijdens rondleiding die niet wisten waar het Markiezenhof was en stelt voor een sticker/plaatjesboek te ontwikkelen. Zijn advies aan het bestuur om dit mee te nemen.

Marianne de Hoogh heeft stukje geschreven in Waterschans over de innundatie van Zeeland. Zijn er nog mensen die weten van mensen die vluchtelingen in huis hebben gehad vraagt zij zich af. Ad van Loon zou graag wat meer regelmaat zien in het verschijnen van een nieuwsbrief. De op te richten werkgroep communicatie zal dit zeker op de agenda hebben.

Piet Juten: is al lid sinds Waterschans werd gestencild. Toen werden ook de jubilarissen vermeld, dat is een binding met de leden. Deze suggestie geven we door aan de redactie. Er is een vraag over de banieren van de fototentoonstelling door de stadsgidsen. De frames waren geleend en zijn terug naar de eigenaar, de doeken zelf liggen bij secretaris thuis.

Ad van Loon vraagt nog naar het geormerkt bedrag van werkgroep WIE; zoals ook vorig jaar op de ALV genotuleerd staat dat er nog en suggesties zijn welkom.

Frans wordt hartelijk bedankt voor zijn periode als penningmeester.

11. We sluiten de vergadering om 21.15.

Na de pauze verzorgt Willem de Weert een lezing over "Het Geopark Scheldedelta" en de status tot Unesco Geopark.